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Komisja Budżetowo-Finansowa 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018-2023 
 

 

PROTOKÓŁ NR 49/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 29 czerwca 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2022. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania  finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2022.  

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji radny Rafał Antczak otworzył 49 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2022 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła sprawozdanie.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 2 przeciw pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Ad. 3 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Zgierskiego za rok 2022 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 2 przeciw pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023 po autopoprawce. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 4 głosach za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/460/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2023-2037 po autopoprawce. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Zgierski pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński był zainteresowany, na jaką kwotę mamy Promesę  

z Polskiego Ładu. 

 

Starosta podał, że na 22 800 000 zł. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński zadał pytanie, jaki musimy mieć wkład własny.  

 

Starosta powiedział, że początkowo do kwoty 22 800 000 zł wkład własny mieliśmy 

1 200 000 zł, a teraz to jest 1 100 000 zł. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński chciał wiedzieć, jak będą wypłacane środki z Polskiego Ładu.  

 

Starosta przekazał, że możemy mieć 3 transze: 20%, 30% i 50 %.  Po zrobieniu pierwszej 

czy tam dwóch pierwszych inwestycji występujemy o uruchomienie transzy i dostajemy 

20% środków. Następna transza może być 30%, czyli po wyrobieniu tej kwoty i 50%                   

po całkowitym skończeniu wszystkich 6 zadań.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński dopytywał, czyli jakieś tam środki będą niezbędne, 

zagwarantowane w naszym budżecie, żeby utrzymać płynność w wypłacaniu tej 

inwestycji.  

 

Starosta potwierdził, żeby można było płacić, tak mniej więcej, jak będą się kończyć 

inwestycje.  

 

Radny Skurzyński chciał wiedzieć, czy była możliwość jakiegoś innego podpisania 

umów, w ten sposób żebyśmy nie angażowali tych środków. 

 

Starosta oznajmił, że innej możliwości nie ma. W tych 6 zadaniach 1 inwestycja (most  

w Rudzie Bugaj) jest zadaniem dwuletnim. Także 5 zadań kończymy i zamykamy w tym 

roku natomiast most w Rudzie Bugaj będzie zrobiony w roku 2024.  W związku z tym nie 

ma możliwości innego rozłożenia tych płatności.  

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w mieście Zgierz, w obrębie  

Z-113, stanowiącej działkę numer 480/1. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/346/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości diet 

przysługujących radnym Powiatu Zgierskiego. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński nawiązując do sesji nadzwyczajnej, która nie odbyła się                       

z uwagi na problemy techniczne zapytał, czy te problemy zostały usunięte i czy uchwała 

dotycząca możliwości odbywania sesji w trybie zdalnego obradowania będzie 

wykonywana.  

 

Przewodniczący Rady Mirosław Burzyński nie chciał się wypowiadać odnośnie usunięcia 

usterek technicznych. Widział tu rolę po stronie informatyka. Jest to tylko złośliwość 

rzeczy martwych, może być różnie nie wiadomo jak to zadziała. Natomiast były sugestie 

radnych, żeby sesje nadzwyczajne odbywały się w trybie zdalnego obradowania, 

ponieważ niektórzy mają zaplanowany czas, gdzieś wyjeżdżają. Niestety to nie wypaliło  

i dlatego też żeby radni nie zostali pozbawieni diety został przygotowany przedmiotowy 

projekt uchwały.   

 

Starosta wyjaśnił, że wtedy była taka sytuacja że dostawca tej usługi zmieniał jakiś system 

i to się zablokowało. Ale w zasadzie już w dniu kiedy była sesja stacjonarna usterka 

została usunięta i w tej chwili jest zapewnienie, że jest możliwość odbywania sesji  

w trybie zdalnego obradowania bez żadnego problemu. Oczywiście nauczeni 

doświadczeniem w przypadku kolejnej  sesji nadzwyczajnej trzeba będzie wcześniej robić 

próby i sprawdzić połączenia. Było to poza nami. Dostawca tej usługi nie miał za to 

zapłacone. Teraz ma już być dobrze.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński podniósł temat płatności za usługę, rozumie że płacimy 

dostawcy jakiś abonament. 

 

Starosta potwierdził, że płaciliśmy abonament stały. Natomiast w tej chwili płacimy za 

odbytą sesję. Zatem, jeżeli zgłosimy potrzebę odbycia sesji w trybie zdalnego 

obradowania to wówczas za nią zapłacimy. W związku z tym, że sesja ta się nie odbyła, to 

nie zapłaciliśmy za usługę.  

 

Radny Krzysztof Kozanecki przekazał wątpliwości Komisji Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały: 

1) w § 3 wskazane jest, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, czyli 30 czerwca                          

2023 r., to jak może obowiązywać do tego co się wydarzyło 7 czerwca; 

2) Wojewoda Łódzki pisemnie poinformował, że uchwały dotyczące diet są aktami 

prawa miejscowego. Skoro uchwała jest aktem prawa miejscowego to powinna 

wchodzić w życie 14 dni od jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego, a nie z dniem podjęcia. Komisja nie miała kontaktu z radcą prawnym, 

więc nie rozstrzygnęła sprawy.  

 

Przewodniczący Rady odniósł się do przedstawionych wątpliwości. Diety są wypłacane 

do 10 dnia  następnego miesiąca. Temat dotyczył sesji 7 czerwca, uchwała wchodzi w 

życie 30 czerwca, więc żeby służby finansowe nie potrącały za nieobecność na tej sesji. 

Zgodził się z uwagą radnego co do aktu prawa miejscowego, jednak zasugerował 

pozostawienie projektu uchwały w zaproponowanym brzemieniu. Jeżeli służby 

Wojewody wykażą się czujnością i każą uchwałę poprawić to oczywiście to zrobimy.  

 

Komisja przy 5 głosach za, 1 przeciw i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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6. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata 

lub na czas nieoznaczony.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 48/23 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

25 maja 2023 r. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Ad. 6 

Radny Ireneusz Skurzyński podniósł następujące sprawy: 

1) zalewania wody na ul. Daszyńskiego w Aleksandrowie Łódzkim (już wcześniej zgłaszał 

ten problem). To szczególnie jest niebezpieczne w okresie zimowym, bo robi się tam  

po prostu lodowisko. Próbował się dopytywać i otrzymywał z różnych źródeł różne 

informacje w kontekście tematu pochodzenia wody na ulicy. W związku z tym zwrócił się 

z prośbą, aby służby drogowe Starostwa oficjalnie przedstawiły informację, jaka jest 

przyczyna pojawiania się tych wód na tej ulicy.  

2) wybudowania w dalszej części wzdłuż drogi powiatowej kawałka chodnika do Rudy 

Bugaj. Tam jest szkoła i mieszkańcy zgłaszają ten temat od kilku lat. Jaka jest możliwość 

wybudowania tam jednostronnie chodnika.   

 

Starosta odniósł się do podniesionych tematów. Z tego co wie, to problemem pojawiania się 

wody na ul. Daszyńskiego jest wypuszczanie jej przez jakiegoś mieszkańca czy też z jakiegoś 

tam zakładu - to jest kwestia doszczegółowienia.  

Natomiast problem chodnika do Rudy Bugaj mieszkańcy zgłaszali 6 czy 7 lat temu. Swego 

czasu odbywały się spotkania z mieszkańcami w tym temacie. Wtedy też było ustalone,                          

że miała być prowadzona kanalizacja przez Gminę Aleksandrów. Nasze zobowiązanie było 

takie, że po wybudowaniu kanalizacji przystąpimy do położenia tam chodnika. Poza już tą 

kanalizacją to jest problem, że tam jest rów i na dobrą sprawę nie ma miejsca, żeby ten 

chodnik tam położyć. Po tym naszym spotkaniu z mieszkańcami było zrobione pobocze                              

z tłucznia czy z destruktu, tak żeby umożliwić bezpieczne poruszanie się, szczególnie 

dzieciom, tą drogą. I tak to zostało. Czyli kanalizacji na ten  moment nie ma i nie wiadomo,                 

czy są jakieś plany Gminy Aleksandrów w tym zakresie. Po prostu na tę chwilę to jest 

zawieszone.  

 

Radny Ireneusz Skurzyński zapytał, czy moglibyśmy się jakoś zorientować, porozmawiać                   

z władzami Aleksandrowa, czy mają w planach budowę kanalizacji, czy nie. 

 

Starosta powiedział, oczywiście złożymy zapytanie do Burmistrza Aleksandrowa Łódzkiego 

czy ma w planach bliższych bądź dalszych budowę tej kanalizacji.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 49 posiedzenia Komisji. 
 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała   

          

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska         Budżetowo-Finansowej  

        

      Rafał Antczak  
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